
香港專業教育學院田徑會會員招募暨文件一

香港業餘田徑總會2014年運動員註冊
Recruitment of Hong Kong Institute of Vocational Education Athletics Club Member cum
Registration of 2014 HKAAA Athlete

注意事項
Points to Note
	1. 背景
Background
	每年渣打香港馬拉松報名人數均十分踴躍，為確保更多VTC同學能參加此體育盛事，學生發展學科辦事處現招募同學加入香港專業教育學院田徑會會作屬會並註冊成香港業餘田徑總會2014年運動員，以便他們能以屬會身份優先報名。此外，他們還能免費使用香港業餘田徑總會租用的運動場進行田徑訓練。
Every year, the number of enrollment of Standard Chartered Hong Kong Marathon is very full. In order to ensure more students can participate in this sports event, Student Development Discipline Office is going to recruit students to join Hong Kong Institute of Vocational Education Athletic Club and register as Hong Kong Amateur Athletic Association 2014 Athletes, so that they can enroll the races in advance. In addition, they also have free access to Hong Kong Amateur Athletic Association rented sports ground for track and field training.

	2. 田總註冊運動員享有權利
Right of HKAAA Registered Athlete












	1. 在下列香港業餘田徑總會長跑比賽中享有優先報名優惠
Priority entry would be offered for those HKAAA long distance run events below

a) 9/11/2014 Asics 香港十公里挑戰賽(Asics Hong Kong 10km Challenge)
b) 14/12/2014 Brooks 香港十五公里挑戰賽(Brooks Hong Kong 15km Challenge)
c) 1/2015 Mizuno 香港半馬拉松錦標賽(Mizuno Hong Kong Half Marathon Championship)
d) 25/1/2015 渣打香港馬拉松(Standard Chartered Hong Kong Marathon)

2. 免費使用香港業餘田徑總會租用的運動場進行田徑訓練
Free access to Hong Kong Amateur Athletic Association rented sports ground for track and field training, the venue and time were shown as below
a) 灣仔運動場 逢星期一至五晚上六至九時
Wan Chai Sports ground, every Mondays to Fridays 18:00 to 21:00
b)  深水埗運動場 逢星期三、五晚上六至九時
Sham Shui Po Sports ground, every Wednesdays and Fridays 18:00 to 21:00


                            1

	3. 資格
Requirement
	a) 成為香港專業教育學院田徑會會員
HKIVE Athletics Club Member
b) 成為香港業餘田徑總會2014年註冊運動員(有效期至31/12/2014)
HKAAA Registered Athlete (Valid until 31/12/2014)

	4. 申請程序
Application Procedure
	i) 填妥「附件一」的香港專業教育學院田徑會會員申請表
Fill in the HKIVE Athletics Club Membership Form
ii) 填妥「附件二」的香港業餘田徑總會二零一四年運動員註冊証申請書
Fill in the HKAAA Registration of Athlete Application Form
iii) 一張 $40或 $80元正劃線支票，抬頭寫上「香港業餘田徑總會有限公司」
     A $40 or $80 crossed cheque payable to “Hong Kong Amateur Athletic Association Ltd.”
(註冊費: 19歲或以下為40元，20歲或以上80元，1994年出生均視為20    歲) 
(Reg. fee: 19 years old or below $40, 20 years old or above $80, born in 1994 will be treated as 20 years old.)
iv) 兩張證件相 (40mm闊 x 50mm高，單色背景，並在背面寫上姓名)
   2 passport photos (40mm width x 50mm height) with single-colour background

v) 填妥後請連同有關文件於交回各院校體育部
Submit all the documents to Physical Education Section.

	5. 截止申請
Deadline
	4/7/2014 中午十二時 1200

	6. 查詢
Enquiry
	Road to Marathon統籌: 張仲偉先生 3519-1739
Road to Marathon Coordinator : Mr Cheung Chung Wai
[bookmark: _GoBack]Road to Marathon秘書: 李浩樑先生 3519-1797
Road to Marathon Secretary: Mr Kevin Lee
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	                          香港專業教育學院田徑會              附件一(Appendix 1)
Hong Kong Institute of Vocational Education Athletics Club

會員申請表
Membership Application Form

	(1)
	姓名: __________________                  院校: __________________
學生編號: ______________                  課程編號: ______________

本人(姓名) ___________________ 同意加入成為香港專業教育學院田徑會會員。
I (Name) _____________________ agree to join as a member of Hong Kong Institute of Vocational Education Athletics Club(HKIVE).


	(2)
	本人有意參加下列由香港業餘田徑總會舉辦比賽﹕
I want to participate the races below which will be held by HKAAA:
(請在適當空格內加上)(Please put a tick in the suitable box.
a)  9/11/2014 Asics 香港十公里挑戰賽(Asics Hong Kong 10km Challenge)
b)  14/12/2014 Brooks 香港十五公里挑戰賽(Brooks Hong Kong 15km Challenge)
c)  1/2015 Mizuno 香港半馬拉松錦標賽(Mizuno Hong Kong Half Marathon Championship)
d)  25/1/2015 渣打香港馬拉松(Standard Chartered Hong Kong Marathon)
報名項目(Race Category)
 十公里 (10km)
 半程馬拉松 (Half Marathon, 21.0975km)
 全程馬拉松 (Full Marathon, 42.195km)

	聲明  Declaration

	(3)
	謹此証明本人同意香港專業教育學院田徑會內部使用以上資料，並願意收取任何形式的通訊。香港專業教育學院田徑會承諾把以上資料保密。在遞交表格後，如欲更改或查詢申報的個人資料，需與田徑會職員聯絡。本人明白並願意遵守香港專業教育學院田徑會之章則及規例。本人同意授權予香港專業教育學院田徑會之肖像、姓名、聲線及個人資料作為活動籌備及推廣之用，而無需再經本人審查。
I agree that the Hong Kong Institute of Vocational Education Athletic Club (HKIVE) may use the above information and send me any correspondence in any ways/forms. I should inform the (HKIVE) for correction or access to personal data after the submission of this form. I understand and am willing to obey the rules of (HKIVE). I grant permission to the (HKIVE) to utilize my appearance, name, voice, bio-date and likeness in connection with the organization and promotion of (HKIVE) events and agree to waive any right of inspection or approval associated thereto. 
                     簽署 (Signature)：                 　　日期 (Date)：                 





